

[Home](#) ▶ [News and announcements](#) ▶ [News](#) ▶ [Enforcement news](#)

## SFC commences insider dealing prosecution against a former staff of Hong Kong Television Network Limited

24 Oct 2019

The Securities and Futures Commission (SFC) has commenced criminal proceedings in the Eastern Magistrates' Court against Mr Ken Yiu Ka Lun, a former senior regulatory affairs manager of Hong Kong Television Network Limited (HKTV), for alleged insider dealing in the shares of HKTV (Note 1).

The SFC alleges that on 19 December 2013 and 20 December 2013, Yiu purchased a total of 101,000 shares of HKTV when he was involved in HKTV's acquisition of a mobile television licence in his capacity as the company's senior regulatory affairs manager. He disposed of all his HKTV shares shortly after HKTV's announcement of the acquisition on 20 December 2013 (Note 2).

Yiu, who appeared in the Eastern Magistrates' Court today, did not enter plea to the charges against him and the case was adjourned to 5 November 2019.

End

Notes:

1. Hong Kong Television Network Limited (stock code: 1137) was listed on the Main Board of the Stock Exchange of Hong Kong Limited in 1997.
2. Yiu sold all 101,000 shares of HKTV after the publication of the 20 December 2013 announcement.

Page last updated : 24 Oct 2019

[主頁](#) ▶ [新聞稿及公布](#) ▶ [新聞稿](#) ▶ [執法消息](#)

## 證監會對香港電視網絡有限公司前職員展開內幕交易檢控

2019年10月24日

證券及期貨事務監察委員會（證監會）在東區裁判法院對香港電視網絡有限公司（港視）前高級規管事務經理姚家倫（男）展開刑事法律程序，指他涉嫌就港視股份進行內幕交易（註1）。

證監會指，姚以該公司高級規管事務經理的身分參與港視收購流動電視牌照期間，曾於2013年12月19日及2013年12月20日購入合共101,000股港視股份。當港視於2013年12月20日公布該項收購後，姚隨即沽出所有港視股份（註2）。

姚今天到東區裁判法院應訊，未有就針對他的控罪進行答辯。案件押後至2019年11月5日審理。

完

備註：

1. 香港電視網絡有限公司（股份代號：1137）於1997年在香港聯合交易所有限公司主板上市。
2. 姚在2013年12月20日的公告發出後，將101,000股港視股份全數沽出。

最後更新日期：2019年10月24日